
VBBN Secretariaat gesloten 

Het Algemeen Secretariaat van de VBBN zal tussen 
Kerst en Oud & Nieuw (van 27 t/m 29 december) 
gesloten zijn. 
Op 2 januari is het Secretariaat weer bereikbaar. 
Heyta van der Reijden en Marga Canters, werkzaam 
op het Secretariaat, wensen u hele fijne Kerstdagen 
en een goede jaarwisseling toe. 
De winkel is van 27 t/m 29 december geopend van 
08.30-17.00 uur. 
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Eric Blanker', voorzitter 
De Tuinhouwvaktentoonstelling voor kweker en lief-
hebber vond dit jaar plaats op 29 en 30 september en 1 
oktober. Aan deze tweejaarlijkse tentoonstelling nam de 
Bijenvereniging Over-Betuwe te Gendt, afdeling van de 
ABTB, voor de zevende maal deel met een voorlichtings-
stand. Het informatieve gedeelte werd gevuld met foto's, 
tekst en panelen van de Ambrosiushoeve. De verstrekte 
bestuivingsinformatie werd met name door de kwekers 
gewaardeerd. Op draaiende plateaus met in grootte naar 
boven aflopende zeskanten werden diverse honngsoorten 
in een spiegelende omgeving van gekleurd en zilver-
kleurig glas getoond. Boven op deze toren stond schuin 
een honingpot met ons verenigingsetiket. De bijzondere 
honingsoorten welke wij van de honingzemerij uit Boxtel 
hadden betrokken, trokken de belangstelling van de onge-
veer 21.000 bezoekers. In de categorie Educatieve Stand 
ontvingen wij de bronzen medaille met een waardering 
van 7.10 punten. Derhalve willen wij een ieder die bij-
gedragen heeft aan de opbouw en/of het verstrekken van 
materiaal hartelijk danken. In het bijzonder willen wij het 
hoofdbestuurslid van onze bond, de ABTB, dhr. Hollander 
noemen die belangeloos weer vrije dagen heeft opgeno-
men om ons te helpen met de opbouw van de stand. 

Uit de PC van de voorzitter 
Dick 1'u/rikt-MA 
Niets nieuws onder de zon? 
We waren deze week in gesprek met Koert Pieters en 
Henk Wubbolts over het jubileum en Henk had een klein 
boekje bij zich, zo ongeveer over de 8e eeuw, waarin 
voorschriften stonden over het aantal bijenvolken dat per 
boerenerf geplaatst mocht, maar ook moest worden. Om 
het grootste effect te verkrijgen maar ook om 
`overbeweiding' te voorkomen. Ik denk dan eerst: hadden 
die mensen daar wel tijd voor? Ze moesten toch steeds 
oorlogje voeren! De 'hautainie' van de 20e eeuwer! 
Vervolgens denk je, niets nieuws onder de zon. Wij 
moeten ook oppassen voor overbeweiding, zeker met de 
verschuiving in drachtweide zoals die zich voordoet. Ik 
zou willen dat de Burgemeester van Amstelveen in de 
veroordeling zou opnemen, dat er in elke wijk vijf bijen-
volken moeten staan. Nu is het moeilijk het grote plant-
soen intensief te bestuiven. We hebben nu twee nadelen: 
de moderne mens is bang geworden voor dieren en we 
hebben de democratie. Waar vinden we de Karel de 
Grotes na de Ridder? 
Zo denk ik ook vaak terug aan het moment in 1946 dat 
mijn vader bijen kocht van de plaatselijke dominee, op-
passende bijen dus. Hij kreeg er minikastjes bij met drie 
hele kleine raampjes om koninginnen te kweken. Maar dat 
werd afgeraden. Koninginnen moest je kweken in 3- 
ramers, later 6-ramers. 
En nu, anno 1995, in Apidea's of EWK's, kleiner dat de 
domineeskastjes. En wij zijn trots op wat we nu bedenken. 
Maar het was al bedacht en wij kunnen niet goed ont-
houden af we zijn 'hautaine' 20-eeuwers. 
Niets nieuws onder de zon? 
Vergeet het maar. Er hangt allerlei nieuws in de lucht. Of 
blijven we denken dat we een verlengstuk van Landbouw 
zijn? Met de subsidies die ophouden? Met een wankelend 
Landbouwschap? Met een ABTB die geen plaats meer 
heeft voor bijenhouders? Met een minister die ons op de 
hoop van de hobbyisten gooit? Met de spanning rond de 
Ambrosiushoeve? 
We gaan een andere tijd tegemoet! Reken daar maar op. 
Of dat erg is? Helemaal niet. 
Ten eerste gaat het niet schoksgwijs. Als bijen in 1995 
nodig zijn voor de commerciële bestuiving, dan zijn ze in 
liet jaar 2000 nog steeds nodig. 
ren tweede zet het ons op de tenen om uit te kijken naar 
nieuwe wegen. En die dienen zich aan. Je krijgt zo'n idee 
van `de tijd rijpt'. Diverse signalen duiden op een 
groeiend bewustzijn buiten onze kring dat het belang van 
bijen niet ligt in de honingproduktie maar in de 
handhaving van de natuurlijke omgeving. De Prof. Wilson 
.prak bij het 150-jarig jubileum van de Nederlandse 

maandblad voor imkers december 1995 verenigingsnieuws 


